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Generalforsamling Grundejerforeningen Parkvejkvarteret 
Tirsdag den 14. april 2015 i Randers Frejas klubhus, Viborgvej 92a. 
 

1. Valg af dirigent. Holger Olesen blev valgt og kunne konstatere at indkaldelse var sket rettidigt. 
 

2. Bestyrelsens beretning.  
Formand Henrik Sørensen aflagde beretningen, der blev godkendt. 
 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab 
Lars W. Knudsen fremlagde ‐ godkendt uden bemærkninger. 
Overskud på kr. 22.129. 
Formuen er herefter på kr. 75.404, hvortil kommer hensættelser til snerydning på kr. 44.000 og til 
vejvedligeholdelse på kr. 116.000. 
 

4. Indkomne forslag – begge fra Parkvej 20a, som foreslog: 
 
4.1 At legepladsen udvides med et klatrestativ. 

Det blev med et flertal besluttet, at der af egenkapitalen skulle bruges op til max.  
kr. 15‐20.000 til et nyt klatrestativ, og der blev nedsat et udvalg bestående af Gitte (Parkvej 20), 
Kenan (Granlien) og Carsten (Bøgelien 3).  
 
Diskussionen kom også ind over vejens tilstand, da der var beboere, der mente at det var bedre 
at bruge pengene på nyt asfalt, men det går ind over en helt anden ”pulje”. 
  

4.2 Mulighed for at komme op til trafikkrydset fra Parkvej via en af de små stikveje 
(Lykkegårdsvej). 
 
En enig bestyrelse og generalforsamling besluttede, at der ikke foretages yderligere for at 
iværksætte en undersøgelse for åbning af Lykkegårdsvej. 
 

5. Kontingentfastsættelse samt godkendelse af budget. 
 
Budgettet med bestyrelsens forslag om uændret kontingent blev godkendt.  
Forslag om kontingentforhøjelse til øget hensættelse til vejvedligeholdelse blev nedstemt. 
Generalforsamlingen pålagde bestyrelsen at foretage undersøgelse af, om foreningens medlemmer 
generelt er interesseret i en større opsparing til vejvedligeholdelse via kontingentforhøjelse. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
Henrik Sørensen 
Gitte Skovrup 
Brian Aagaard 
Alle var villige til genvalg og blev valgt for 2 år frem til 2017. 
 
Da Betina Hansen er udtrådt af bestyrelsen, trådte suppleant Holger Olesen til som 
bestyrelsesmedlem for 1 år og er på valg igen i 2016. 
Lars W. Knudsen blev valgt for to år i 2014. 
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På valg for et år – to suppleanter 
1. suppleant Holger Olesen – indtrådt i bestyrelsen. 
2. suppleant Jens Thomadsen. 
Nye valgte suppleanter for 1 år er: 
1. suppleant Jens Thomadsen. 
2. Kenan Özkan. 
 

7. Valg af revisorer. 
1. Mette Mahauer Thomsen 
2. Sus Jørgensen 

Begge var villige til genvalg og blev valgt for yderligere 1 år. 

8. Eventuelt: 

Claus Krüger (Parkvej 2) mente, at skiltning om privat/lukket vej sidder forkert, og at flere 
grundejere i begyndelsen af Parkvej har problemer med, at både beboerne og udefra kommende 
bilister vender i deres indkørsler. Der parkeres i begyndelsen af Parkvej, hvilket er til stor gene. 
Ligeledes mente han, at vejenes tilstand kræver nyt asfalt. 

Der var stor debat om dette emne samt det stadige store problem med farten på Parkvej. 
Der blev lavet et ”vej‐udvalg” bestående af: 
Brian Aagaard (Granlien 3) 
Claus Krüger (Parkvej 4) 
Steen Jensen (Parkvej 3)  
 
De vil sammen drøfte muligheder, som vil kunne være med til at nedsætte hastigheden og forbedre 
vejene, vigepligten på Parkvej og sidevejene m.m. 

 
 

Henrik afsluttede mødet kl. 20.30 hvorefter der blev serveret smørrebrød, kaffe, the, øl og vand. 
 

 
Referent: 

Gitte Skovrup, bestyrelsesmedlem 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


